
        卡特彼勒（天津）有限公司是卡特彼勒在天津成立的全资子公司，于2010年11月在天

津空港经济区注册成立，是目前卡特彼勒在亚太最大的单体投资。这是继亚实履带和亚实动

力之后，卡特彼勒在天津的第三家工厂, 也是卡特彼勒在中国唯一一家生产大型发动机和发

电机组的工厂。

        公司占地25万平方米，主要生产卡特彼勒3500系列大型发动机及发电机组，产品应用

于电力、石油、钻井、铁路、船舶、大型工业及矿业设备等领域。工厂投入全面运营后，将

成为卡特彼勒在全球范围内专注于3500系列发动机及发电机组生产的第二大基地。





Caterpillar (Tianjin)Ltd. 

Caterpillar (Tianjin) Ltd. 

Caterpillar Tianjin Ltd. ("Caterpillar Tianjin") is a Caterpillar wholly-owned subsidiary. Established in Tianjin 

Airport Economic Area in November 2010, Caterpillar Tianjin has been the single largest investment of 

Caterpillar in the Asia-Pacific area so far and the only one large engine and generator sets producer in China. It 

is the third Caterpillar facility in Tianjin after AsiaTrak and AsiaPower systems Ltd. 

Covering a land area of 250,000 square meters, the facility manufactures 3500 series engines and generator 

sets. The products can be used for various industries such as electric power generation, petroleum, well 

drilling, railway, marine, industrial and mining applications. Once fully operational, Caterpillar Tianjin will become 

Caterpillar’s second largest global manufacturing base for 3500 series engine and generator sets by production 

capacity.

Address: No.25 Huanh e West Road, Tianjin Airport 
Economic Area, Tianjin, China 
Postcode: 300308 
Tel (86-22) 58096060 






